

Referat styremøte, Menageriet

Dato: Tirsdag 19. september Sted: VU24 Tid: kl.17:15

Til stedet – Veronica Killi, Ina Ruud Winther, Sjur Ask Bjelland, Erik Grammeltvedt, Magnus Andreassen, Mari Røsvik, Vegard Kristiansen, Håkon Andersen og Tord Svee

Dagsorden:

1 [Formalia]

1-1 Valg av møteleder og referent

Veronica som styreleder, Ina som referent. Alle til stedet godkjenner.

1-2 Godkjenning av innkalling

Innkalling godkjent.

2 [Orientering]

2-1 Labfrakkpimping

Gjennomføringen gikk bra. Bra deltakelse fra MENA. Vi venter på tilbakebetaling fra KFU.

2-2 Oktoberfestmøte

Det ble bestemt at påmelding skjer med merking av linjeforening – med unntak av Philip og Håkon som følger foreningen de sitter i. Ved mørketall fordeles pengene likt.

Kommunikasjon med arrangører skjer gjennom Proton, men økonomien skal sees over felles etter endt event. Vi venter enda på mulighet til online påmelding, men må starte med rekruttering og plakater så raskt som mulig.

2-3 Bryggekveldmøte

Det ble enighet om endring av navn til Bryggekveld, og gjennomføring 13.10. Inntektene splittes 5/2.

Vi starter 17.00, og tar 50kr i inngangspenger.

2-4 Møte med KFU og Proton

Det ble snakket om mål og ideer for kommende semester – mye enighet om at vi ønsker å fortsette fremover, men verne om tradisjoner og samarbeid mellom foreningene. Proton ønsker mer fokus på faglige arrangementer.

Det ble diskutert søking av penger fra Frifond til prosjekt alkymisten – vi ønsker en(?) fra hver forening som skal komme sammen og se på hva som må gjøres, og hva dette vil kreve.

Vi ønsker at alle i styret oppretter bruker på Slack(?), som er en kommunikasjonskanal mellom foreningene.

3 [Økonomi]

3-1 Tilgang på bank og kort

Forventer tilgang på kort og konto innen uken er omme. Vi kommer til å ha bedre oversikt innen vi faktisk det.

3-2 Søknader

-

3-3 Hvor mye har vi?

Vi er usikre, men finner ut av det når vi har tilgang på konto.

4 [Brygg]

4-1 Hva har blitt brygget

Det har blitt brygget 200liter, Håkon sa hva men jeg kan ikke noe om øl så fikk det ikke helt med meg. Sorry.

4-2 Bryggelæringer

Ingen bryggelæringer enda, men Vegard lager plakater for å finne noen – fikk med Sjur(?).

Forslag – få med folk som kan se på brygging en dag for å vekke litt interesse. Bruke bryggkvelden til dette?

4-3 Bryggebok

Ikke skrevet videre fra forrige semester. Ønsker eventuelt en PDF med gjennomgang av hva du gjør når du brygger?

4-4 Neste brygg

Neste brygg ikke planlagt.

5 [Arrangementer framover]

5-1 Nedre Blindern-fest

Menageriet må rigge anlegg og hjelpe til med rydding lørdag, men det trengs ikke dørvakter fra oss. Tord tar seg av anlegget og får hjelp av Erik. Veronica og Mari stiller opp til rydding på lørdag.

Eventuelt kan vi få vasket gulvet på alkymisten når vi fjerner sofaene derfra?

20kr inngangspris.

5-2 Oktoberfest-frivillig

Samarbeid med proton – nevnt tidligere i referatet.

Vi uttrykker noe bekymring for at påmeldingen kommer senere enn i fjor, ift hvor mange vi dermed får til å melde seg på. Vegard jobber med plakater for påmelding av frivillige, som vi vil

ha ut så fort som mulig.

Vi ønsker minst 20 frivillig-skift, målet er 8000kr inntjent. Alle fra styret stiller.

Har tidligere vært goder ved å jobbe frivillig – i fjor var det gratis hyttetur, i år kan det være sponsa julebord?

Ved skift får man også gratis medlemskap hos studentsamfunnet, mat og drikke på jobb, frivilligfest, tskjorte og lignende.

5-3 Bryggekveld 13. oktober

Samarbeid mellom Proton og Menageriet, som stiller med cider og øl.

Tord rigger anlegg.

Rydding på lørdag – Sjur, Ina, Marlene, Veronica

5-4 Jentekveld

Jentene i styret skal, tradisjonen tro, fikse dette. Vi ordner et eget møte.

6 [Frifond]

6-1 Prosjekt

Vi har snakket med de andre foreningene om prosjekt alkymisten, og de støtter det. Vi håper at frifond ønsker å støtte oss, men for å få til dette krever det planlegging og en god søknad.

6-2 Søknad

Søknaden krever en plan, samt et grovt budsjett. Vi trenger derfor noen som kan sette seg ned med Proton og KFU – dette ble Vegard (med Marlene og Magnus i parantes). Deres oppgave er å utforme søknad, og komme med ideer til hva som kan gjøres i prosjektet. Tord ønsker å lage en 3D-modellering av rommet.

Første utkast skal presenteres 6. Oktober for styrene. Endelig plan skal være klar 30 oktober.

Vi må også tenke på hva vi ev kan få gjort om vi ikke får støtte fra Frifond.

6-3 Gjennomføring

Januar?

7 [Neste møte]

Fredag 6.10, klokken 17.15

8 [Eventuelt]

8-1 Holdning til Proton

Vi må endre holdning til Proton, og oppføre oss profesjonelt ovenfor dem. Utvise positivitet ovenfor det nye styret.

Kommunikasjon mellom foreninger skal skje mellom ledere/nestledere, resten av styret skal ikke snakke på vegne av Menageriet.

8-2 Nettverksmiddag med Realistlista

Tord melder seg.

8-3 Styrepils og foreningspils Styrepils på Torsdag, fått bord fra 17 og utover kvelden.

Viktig at vi er der før 20, kjøp alkohol med bonger, så kjøp det når dere kommer.

8-4 Foreningspils

Foreningspils – 17 oktober, dra ut eller alkymisten?

8-5 Menagym

Utsettes til neste uke, Erik er instruktør. Vi MÅ reklamere litt for dette.